
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 24. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 119
Om Statens Kunstfonds virksomhed.
Af kulturministeren (Marianne Jelved)

Spørgsmål 1
Vil ministeren redegøre for, hvorfor der er lavet et samlet lovforslag baseret
på de to politiske aftaler om henholdsvis reform af kunststøttesystemet og re-
form af de livsvarige ydelser og ikke et lovforslag for hver af aftalerne blandt
andet i lyset af, at forligskredsen ikke er den samme?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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